
Protokół nr VII/22 
obrad XLIV sesji Sejmiku Województwa Mazowieckiego,  
która odbyła się w dniu 7 czerwca 2022 r. w Warszawie 

Obrady rozpoczęto 7 czerwca 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:20 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 50 radnych. 

Obecni: 

1. Mirosław Jan Augustyniak 
2. Joanna Bala 
3. Ewa Białecka 
4. Andrzej Bittel 
5. Katarzyna Anna Bornowska 
6. Anna Brzezińska 
7. Helena Cichocka 
8. Artur Tomasz Czapliński 
9. Maria Bożena Gajewska 
10. Łukasz Gołębiowski 
11. Michał Tadeusz Góras 
12. Marcin Grabowski 
13. Michał Grodzki 
14. Piotr Kandyba 
15. Urszula Anna Kierzkowska 
16. Witold Czesław Kołodziejski 
17. Jakub Piotr Kowalski 
18. Tomasz Antoni Kucharski 
19. Wojciech Józef Kudelski 
20. Łukasz Kudlicki 
21. Elżbieta Lanc 
22. Ewa Elżbieta Lisiecka 
23. Katarzyna Lubiak 
24. Mirosław Marian Milewski 
25. Paweł Jerzy Obermeyer 
26. Damian Dariusz Olszewski 
27. Mirosław Adam Orliński 
28. Janina Ewa Orzełowska 
29. Wioletta Paprocka-Ślusarska 
30. Marcin Podsędek 
31. Michał Feliks Prószyński 
32. Leszek Janusz Przybytniak 
33. Wiesław Mariusz Raboszuk 
34. Rafał Piotr Rajkowski 
35. Ludwik Jerzy Rakowski 
36. Jan Rejczak 
37. Konrad Szymon Rytel 
38. Krzysztof Piotr Skolimowski 
39. Dorota Stalińska 
40. Adam Krzysztof Struzik 
41. Krzysztof Grzegorz Strzałkowski 
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42. Tomasz Józef Śmietanka 
43. Stefan Traczyk 
44. Krzysztof Winiarski 
45. Bartosz Wiśniakowski 
46. Konrad Wojnarowski 
47. Anna Wolszczak 
48. Wojciech Jakub Zabłocki 
49. Jadwiga Teresa Zakrzewska 
50. Izabela Ziątek 
51. Krzysztof Jan Żochowski 

Punkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego - Ludwik Rakowski - otworzył 
obrady i stwierdził ich prawomocność oraz powołał na sekretarza obrad radnego 
Konrada Wojnarowskiego z Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego.   

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski. 

Na wniosek Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej Przewodniczący 
Sejmiku zgłosił propozycję wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały z druku 
nr 756. 

Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały - z druku nr 756 - w sprawie 
wyboru przedstawicieli do składu rad społecznych działających przy samodzielnych 
publicznych zakładach opieki zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest 
Samorząd Województwa Mazowieckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 44, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (44) 
Joanna Bala, Ewa Białecka, Katarzyna Anna Bornowska, Anna Brzezińska, Helena 
Cichocka, Maria Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, 
Marcin Grabowski, Michał Grodzki, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold 
Czesław Kołodziejski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech Józef Kudelski, Łukasz 
Kudlicki, Elżbieta Lanc, Ewa Elżbieta Lisiecka, Katarzyna Lubiak, Mirosław Marian 
Milewski, Damian Dariusz Olszewski, Mirosław Adam Orliński, Janina Ewa 
Orzełowska, Wioletta Paprocka-Ślusarska, Marcin Podsędek, Michał Feliks 
Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, Wiesław Mariusz Raboszuk, Rafał Piotr 
Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan Rejczak, Konrad Szymon Rytel, Krzysztof 
Piotr Skolimowski, Dorota Stalińska, Adam Krzysztof Struzik, Krzysztof Grzegorz 
Strzałkowski, Tomasz Józef Śmietanka, Krzysztof Winiarski, Bartosz Wiśniakowski, 
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Konrad Wojnarowski, Anna Wolszczak, Wojciech Jakub Zabłocki, Jadwiga Teresa 
Zakrzewska, Krzysztof Jan Żochowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mirosław Jan Augustyniak, Stefan Traczyk 
BRAK GŁOSU (3) 
Artur Tomasz Czapliński, Jakub Piotr Kowalski, Paweł Jerzy Obermeyer 
NIEOBECNI (2) 
Andrzej Bittel, Izabela Ziątek 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

Sejmik procedował następujący porządek obrad: 

SEJMIK WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 
VI kadencja 

PORZĄDEK OBRAD 
XLIV SESJI SEJMIKU WOJEWÓDZTWA MAZOWIECKIEGO 

w dniu 7 czerwca 2022 roku 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania 
Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Serock 
pomocy finansowej (druk nr 754) – radny Krzysztof Strzałkowski. 

4. Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania 
Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Kozienice pomocy 
finansowej (druk nr 755) – radny Krzysztof Strzałkowski. 

5. Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania 
Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Góra Kalwaria 
pomocy finansowej (druk nr 752) – radny Krzysztof Strzałkowski. 

6. Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury i Przeciwdziałania 
Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Bieżuń pomocy 
finansowej (druk nr 753) – radny Krzysztof Strzałkowski. 

7. Informacja o posiedzeniu doraźnej Komisji Sejmiku Województwa Mazowieckiego 
ds. planowanej budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego w Kaskach 
gm. Baranów – Marcin Podsędek, Przewodniczący Komisji. 

8. Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Województwa 
Mazowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 
rok”. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do składu rad społecznych 
działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej, 
dla których podmiotem tworzącym jest Samorząd Województwa Mazowieckiego 
(druk nr 756) – radny Krzysztof Strzałkowski. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 
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Punkt 3. 

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury 
i Przeciwdziałania Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Miastu 
i Gminie Serock pomocy finansowej (druk nr 754). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Sprawozdanie komisji, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały przedstawił wiceprzewodniczący komisji Krzysztof Strzałkowski. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Serock pomocy finansowej 
(druk nr 754).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 47 49, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (47 49) 
Mirosław Jan Augustyniak, Joanna Bala, Ewa Białecka, Andrzej Bittel, Katarzyna 
Anna Bornowska, Anna Brzezińska (informacja zgłoszona do protokołu), Helena 
Cichocka, Artur Tomasz Czapliński (informacja zgłoszona do protokołu), Maria 
Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, Marcin Grabowski, 
Michał Grodzki, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold Czesław 
Kołodziejski, Jakub Piotr Kowalski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech Józef 
Kudelski, Łukasz Kudlicki, Elżbieta Lanc, Katarzyna Lubiak, Mirosław Marian 
Milewski, Paweł Jerzy Obermeyer, Damian Dariusz Olszewski, Mirosław Adam 
Orliński, Janina Ewa Orzełowska, Wioletta Paprocka-Ślusarska, Marcin Podsędek, 
Michał Feliks Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, Wiesław Mariusz Raboszuk, 
Rafał Piotr Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan Rejczak, Konrad Szymon Rytel, 
Krzysztof Piotr Skolimowski, Dorota Stalińska, Adam Krzysztof Struzik, Krzysztof 
Grzegorz Strzałkowski, Tomasz Józef Śmietanka, Stefan Traczyk, Krzysztof 
Winiarski, Bartosz Wiśniakowski, Konrad Wojnarowski, Anna Wolszczak, Wojciech 
Jakub Zabłocki, Jadwiga Teresa Zakrzewska, Krzysztof Jan Żochowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Elżbieta Lisiecka 
BRAK GŁOSU (2 0) 
Anna Brzezińska (informacja zgłoszona do protokołu), Artur Tomasz Czapliński 
(informacja zgłoszona do protokołu) 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Ziątek 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia Miastu i Gminie Serock pomocy 
finansowej. 
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Punkt 4. 

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury 
i Przeciwdziałania Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie 
Kozienice pomocy finansowej (druk nr 755). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Sprawozdanie komisji, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały przedstawił wiceprzewodniczący komisji Krzysztof Strzałkowski. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tomasz Śmietanka 
 
Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Kozienice pomocy finansowej (druk 
nr 755).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 49, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (49) 
Mirosław Jan Augustyniak, Joanna Bala, Ewa Białecka, Andrzej Bittel, Katarzyna 
Anna Bornowska, Anna Brzezińska, Helena Cichocka, Artur Tomasz Czapliński, 
Maria Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, Marcin 
Grabowski, Michał Grodzki, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold 
Czesław Kołodziejski, Jakub Piotr Kowalski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech 
Józef Kudelski, Łukasz Kudlicki, Elżbieta Lanc, Ewa Elżbieta Lisiecka, Katarzyna 
Lubiak, Mirosław Marian Milewski, Paweł Jerzy Obermeyer, Damian Dariusz 
Olszewski, Mirosław Adam Orliński, Janina Ewa Orzełowska, Wioletta Paprocka-
Ślusarska, Marcin Podsędek, Michał Feliks Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, 
Wiesław Mariusz Raboszuk, Rafał Piotr Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan 
Rejczak, Konrad Szymon Rytel, Krzysztof Piotr Skolimowski, Dorota Stalińska, Adam 
Krzysztof Struzik, Krzysztof Grzegorz Strzałkowski, Tomasz Józef Śmietanka, Stefan 
Traczyk, Krzysztof Winiarski, Bartosz Wiśniakowski, Konrad Wojnarowski, Anna 
Wolszczak, Jadwiga Teresa Zakrzewska, Krzysztof Jan Żochowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Jakub Zabłocki 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Ziątek 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Kozienice pomocy 
finansowej. 
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Punkt 5. 

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury 
i Przeciwdziałania Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie 
Góra Kalwaria pomocy finansowej (druk nr 752). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Sprawozdanie komisji, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały przedstawił wiceprzewodniczący komisji Krzysztof Strzałkowski. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Góra Kalwaria pomocy finansowej 
(druk nr 752).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 48, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (48) 
Mirosław Jan Augustyniak, Joanna Bala, Ewa Białecka, Andrzej Bittel, Katarzyna 
Anna Bornowska, Anna Brzezińska, Helena Cichocka, Artur Tomasz Czapliński, 
Maria Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, Marcin 
Grabowski, Michał Grodzki, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold 
Czesław Kołodziejski, Jakub Piotr Kowalski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech 
Józef Kudelski, Elżbieta Lanc, Ewa Elżbieta Lisiecka, Katarzyna Lubiak, Mirosław 
Marian Milewski, Paweł Jerzy Obermeyer, Damian Dariusz Olszewski, Mirosław 
Adam Orliński, Janina Ewa Orzełowska, Wioletta Paprocka-Ślusarska, Marcin 
Podsędek, Michał Feliks Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, Wiesław Mariusz 
Raboszuk, Rafał Piotr Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan Rejczak, Krzysztof 
Piotr Skolimowski, Dorota Stalińska, Adam Krzysztof Struzik, Krzysztof Grzegorz 
Strzałkowski, Tomasz Józef Śmietanka, Stefan Traczyk, Krzysztof Winiarski, Bartosz 
Wiśniakowski, Konrad Wojnarowski, Anna Wolszczak, Wojciech Jakub Zabłocki, 
Jadwiga Teresa Zakrzewska, Krzysztof Jan Żochowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Łukasz Kudlicki, Konrad Szymon Rytel 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Ziątek 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Góra Kalwaria pomocy 
finansowej. 
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Punkt 6. 

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Infrastruktury 
i Przeciwdziałania Bezrobociu o projekcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie 
Bieżuń pomocy finansowej (druk nr 753). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Sprawozdanie komisji, zgodnie z którym komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały przedstawił wiceprzewodniczący komisji Krzysztof Strzałkowski. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Bieżuń pomocy finansowej (druk 
nr 753).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 50, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (50) 
Mirosław Jan Augustyniak, Joanna Bala, Ewa Białecka, Andrzej Bittel, Katarzyna 
Anna Bornowska, Anna Brzezińska, Helena Cichocka, Artur Tomasz Czapliński, 
Maria Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, Marcin 
Grabowski, Michał Grodzki, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold 
Czesław Kołodziejski, Jakub Piotr Kowalski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech 
Józef Kudelski, Łukasz Kudlicki, Elżbieta Lanc, Ewa Elżbieta Lisiecka, Katarzyna 
Lubiak, Mirosław Marian Milewski, Paweł Jerzy Obermeyer, Damian Dariusz 
Olszewski, Mirosław Adam Orliński, Janina Ewa Orzełowska, Wioletta Paprocka-
Ślusarska, Marcin Podsędek, Michał Feliks Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, 
Wiesław Mariusz Raboszuk, Rafał Piotr Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan 
Rejczak, Konrad Szymon Rytel, Krzysztof Piotr Skolimowski, Dorota Stalińska, Adam 
Krzysztof Struzik, Krzysztof Grzegorz Strzałkowski, Tomasz Józef Śmietanka, Stefan 
Traczyk, Krzysztof Winiarski, Bartosz Wiśniakowski, Konrad Wojnarowski, Anna 
Wolszczak, Wojciech Jakub Zabłocki, Jadwiga Teresa Zakrzewska, Krzysztof Jan 
Żochowski 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Ziątek 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Bieżuń pomocy finansowej. 
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Punkt 7. 

Informacja o posiedzeniu doraźnej Komisji Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego ds. planowanej budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego 
w Kaskach gm. Baranów. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Informację przedstawił Marcin Podsędek, Przewodniczący Komisji ds. planowanej 
budowy Centralnego Portu Komunikacyjnego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Stefan Traczyk 
- Ludwik Rakowski 
- Piotr Kandyba 
- Krzysztof Strzałkowski 
- Krzysztof Skolimowski 

Punkt 8. 

Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Województwa 
Mazowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
na 2021 rok”. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Sejmik Województwa Mazowieckiego zapoznał się ze Sprawozdaniem z realizacji 
Rocznego programu współpracy Województwa Mazowieckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok”. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Punkt 9. 

Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do składu rad społecznych 
działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej, 
dla których podmiotem tworzącym jest Samorząd Województwa Mazowieckiego 
(druk nr 756). 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

Projekt uchwały przedstawił radny Krzysztof Strzałkowski i zgłosił wniosek o przejście 
do drugiego czytania. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: 
projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do składu rad społecznych 
działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki zdrowotnej, 
dla których podmiotem tworzącym jest Samorząd Województwa Mazowieckiego 
(druk nr 756). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 46, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (46) 
Mirosław Jan Augustyniak, Joanna Bala, Ewa Białecka, Andrzej Bittel, Katarzyna 
Anna Bornowska, Anna Brzezińska, Helena Cichocka, Artur Tomasz Czapliński, 
Maria Bożena Gajewska, Łukasz Gołębiowski, Michał Tadeusz Góras, Marcin 
Grabowski, Piotr Kandyba, Urszula Anna Kierzkowska, Witold Czesław Kołodziejski, 
Jakub Piotr Kowalski, Tomasz Antoni Kucharski, Wojciech Józef Kudelski, Łukasz 
Kudlicki, Elżbieta Lanc, Ewa Elżbieta Lisiecka, Katarzyna Lubiak, Paweł Jerzy 
Obermeyer, Damian Dariusz Olszewski, Mirosław Adam Orliński, Janina Ewa 
Orzełowska, Wioletta Paprocka-Ślusarska, Marcin Podsędek, Michał Feliks 
Prószyński, Leszek Janusz Przybytniak, Wiesław Mariusz Raboszuk, Rafał Piotr 
Rajkowski, Ludwik Jerzy Rakowski, Jan Rejczak, Krzysztof Piotr Skolimowski, Dorota 
Stalińska, Adam Krzysztof Struzik, Krzysztof Grzegorz Strzałkowski, Tomasz Józef 
Śmietanka, Stefan Traczyk, Krzysztof Winiarski, Bartosz Wiśniakowski, Konrad 
Wojnarowski, Anna Wolszczak, Jadwiga Teresa Zakrzewska, Krzysztof Jan 
Żochowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Jakub Zabłocki 
BRAK GŁOSU (3) 
Michał Grodzki, Mirosław Marian Milewski, Konrad Szymon Rytel 
NIEOBECNI (1) 
Izabela Ziątek 

Sejmik podjął uchwałę w sprawie wyboru przedstawicieli do składu rad 
społecznych działających przy samodzielnych publicznych zakładach opieki 
zdrowotnej, dla których podmiotem tworzącym jest Samorząd Województwa 
Mazowieckiego. 

Punkt 10. 

Interpelacje i zapytania. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marcin Podsędek 
- Krzysztof Strzałkowski 
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Punkt 11. 

Sprawy różne. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marcin Grabowski 
- Krzysztof Skolimowski 
- Jadwiga Zakrzewska 
- Artur Czapliński 

Punkt 12. 

Zamknięcie posiedzenia. 

Punkt prowadził Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego – Ludwik 
Rakowski i poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 21 czerwca 2022 roku. Na tym 
posiedzenie zakończono. 

 

 
 

  
Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego 
 
 

Ludwik Rakowski 
 
 
 
 

 
Sekretarz obrad: 
 

Konrad Wojnarowski 

Protokół sporządziła: 
Karolina Jędrzejewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl   


